

REF: DFM/2019/0731 المرجع: DFM\2019\0731 Date: 31 July 2019

التاريخ : 31 يوليو 2019

نائب الرئيس التنفيذي

رئيس قطاع العمليات

تحية طيبة وبعد،

المدير التنفيذي للعمليات

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal

Executive Vice President. Chief Operations Officer (COO). Head of Operation Division **Dubai Financial Market** 

سوق دبی المالی

سعادة / حسن عبدالرحمن السركال المحترم

Dear Sir.

**Subject: Notification of DXB Entertainments PJSC Board of Directors Resolution by Circulation** 

الموضوع: إخطار بقرارات مجلس إدارة شركة دى إكس بى إنترتينمنتس (ش.م.ع) بالتمرير

We would like to inform you that, in accordance with DFM Circular 7 of 2018, DXB Entertainments PJSC will be considering a resolution by circulation on Sunday 4th August 2019 with respect to the following items:

- Entering into a related-party transaction in relation to the lease of accommodation for employees; and
- amendment of the Company's agreements with its Information and Technology service provider and with regard to the sponsorship of its subsidiaries.

نود إخطار كم بالتماشى مع قرار سوق دبى المالى رقم 7 لعام 2018 ، بأن شركة دى إكس بى إنترتينمنتس (ش.م.ع) ستناقش القرارات الموضحة أدناه بالتمرير يوم الاحد الموافق 4 أغسطس 2019 فيما يخص المواضيع الآتىة :

- 1. مراجعة مقترح الدخول في إتفاقية مع الأطاراف ذات العلاقة فيما يخص أماكن إقامة الموظفين.
- 2. مراجعة التعديلات المقترحة على عقود الشركة ىشأن خدمات تقنية المعلومات و فيما يتعلق بالرعاية للشركات التابعة لها.

مع أطبب التحيات، Kind regards,

Tonat In

تیسا مرعی زولنغ لی أمين سر الشركة

**Tessa Maree Xueling Lee** Company Secretary